



## ONTARIO PROVINCIAL POLICE POLICE PROVINCIALE DE L'ONTARIO



### **\$ 75,000 REWARD** **RÉCOMPENSE DE 75 000 \$**

The Government of the Province of Ontario together with the family of the late Wayne GREAVETTE are offering a reward in the amount of seventy five thousand dollars (\$75,000) for information leading to the arrest and conviction of the person or persons responsible for the murder of Wayne Richard GREAVETTE.

On December 12, 1996, Wayne GREAVETTE received a package in the mail at his/a residence located at Lot 27, Concession 10, Puslinch Township. The package contained an explosive device secreted in a flashlight that detonated and killed him in the presence of his family.

Any person having information regarding the person(s) responsible for this murder should immediately contact their nearest police agency, the Wellington County Detachment at (519) 843-4240, or any Detachment of the Ontario Provincial Police at 1-888-310-1122.

This reward will be apportioned as deemed just by the Minister of Community Safety and Correctional Services for the Province of Ontario and the Commissioner of the Ontario Provincial Police.

Julian Fantino,  
Commissioner.

777 Memorial Avenue,  
Orillia, Ontario,  
Canada  
L3V 7V3  
Date: February 13, 2003  
Telephone: (705) 329-6950  
Facsimile: (705) 329-6077

Le gouvernement de la province de l'Ontario et la famille de feu Wayne GREAVETTE offrent une récompense de soixante-quinze mille dollars (75 000 \$) pour toute information permettant d'arrêter et de condamner la ou les personne(s) responsable(s) du meurtre de Wayne Richard GREAVETTE.

Le 12 décembre 1996, Wayne GREAVETTE a reçu un colis par la poste à sa/une résidence située au Lot 27, Concession 10, Canton de Puslinch. Le colis contenait un dispositif explosif dissimulé dans une lampe de poche qui a explosé, le tuant en présence de membres de sa famille.

Toute personne ayant de l'information concernant la ou les personne(s) responsable(s) de ce meurtre est priée de communiquer immédiatement avec le service de police locale, le détachement du Comté de Wellington au (519) 843-4240, ou tout détachement de la Police provinciale de l'Ontario au 1 888 310-1122.

Le partage de la récompense s'effectuera de la manière jugée équitable par le ministre de la Sécurité communautaire et des Services correctionnels de la province de l'Ontario et la commissaire de la Police provinciale de l'Ontario.

Julian Fantino,  
Commissaire

777, avenue Memorial  
Orillia (Ontario)  
Canada  
L3V 7V3  
Date : Le 13 février 2003  
Téléphone : (705) 329-6950  
Télécopieur : (705) 329-6077